
Årsberättelse Miljökommittén 2024 

 

Vid årsmötet i maj månad avgick en av tre medlemmar i Miljökommittén och en av medlemmarna valdes 

till ordförande i EMBK. Kort därefter slutade även den tredje medlemmen i gruppen. Således fanns 

endast Peter Persson som valdes in i Miljökommittén vid årsmötet. Med ett så stort bortfall var det helt 

nödvändigt att de som avgått ändå behövde bistå Peter som var helt ny i Miljökommittén och därför inte 

hunnit sätta sig in i uppdraget. 

Under året har en inventering av statusen för de båtbottnar som XRF-mättes 2020 och 2022 upprättats.  

Efter klartecken från kommunen har även båtklubben själv utfärdat intyg från XRF-mätningarna till 

båtägarna. Intygen omfattar de båtar som blev godkända, så även för de båtar som har zink på sin botten 

men är godkända då riktvärden för zink i dagsläget saknas. 

Det har även utförts två XRF-mätningar av klubbens båtbottnar, en under våren och en på hösten. 

Mätningen på våren gjordes av Johan Ek och Tommy Bernergård som fått utbildning i XRF-mätning av 

Svenska Båtunionen. Mätningen under hösten utfördes av Happy Boat tillsammans med flera 

närliggande båtklubbar. 

Vid sjösättning våren 2025 kommer alla båtägare behöva visa upp intyg på att de har en giftfri båtbotten 

för att bli sjösatta. Detta är ett led i utfasningsplanen av giftiga båtbottnar och ett krav från kommunen. 

Under året har Miljökommittén haft två egna möten, deltagit i styrelsemötena varje månad samt vid 

årsmötet och höstmötet.   


